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Sakspapirer til Raseårsmøte for

Xoloitzcuintle 2025

Dato: 13.03.2025
Tid: Kl 20.30
Sted: Elektronisk oppmøte via Teams

Agenda:
1. Dagsorden
2. Raseårsberetning
3. Regnskap 2024
4. Innsendte forslag
5. Resultatet for valget

Sak 1:
Dagsorden:
- Valg av møteleder
- Valg av referent
- Godkjennelse av innkallingen
- Valg av tellekorps - Easyquest
- Valg av 2 personer til å underskrive protokoll

Sak 2 :
Raseårsberetning 2024

Raseutvalget i perioden har bestått av:
Raserepresentant Stine Snekkerhaugen
Vara Raserepresentant Gyda Thorvaldsen
Medlem Raseutvalg Simone B. Vermeulen
Vara Medlem Raseutvalg Kim Larsen
Revisor NMHK v/ HS

Kommunikasjon:
Raseutvalget hadde ett møte rett etter raseårsmøte i fjor.
Det ble laget en ny gruppe av uvisst årsak av raserepresentanten hvor det har vært
kommunikasjon i starten av året, ellers har det vært stille fra alle unntat 2 medlemmer.

Økonomi:
Rasegruppen har per 31.12.2024 - 6687,44 kr på konto.

Kull 2024:
Størrelse Antall valper
Miniatyr 0
Mellom 0
Standard 1
Importer registrert Antall
Miniatyr 0
Mellom 0
Standard 2
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Rasespesialen 2024:
Rasespesialen ble avholdt på Disenå i Odal kommune på Østlandet.
Det var en stor og fin ny plass, været var fint på spesialen på Lørdag.
Av standard størrelse var det påmedlt 8 standarder, av mellom var det påmeldt 5 stk og 3 stk
miniatyrer. Det var hyggelig rundt ringen, Gyda hadde gjort mye arbeid på forhånd og vi
hadde veldig fine premier til alle. Det ble loddsalg også etter ringen var ferdig med fine
premier der også. Gyda og Kim hadde på forhånd fått inn masse fin spons av premier.

Resultater:
Størrelse BIR BIM
Miniatyr Blå Mandag´s Budvar Poulot´s Black Jacklin
Mellom Forever Spellbound First Fighter Just Fideliti Hola Tequila
Standard Tamoanchan Izel Acito Ares De La Garde

du Nord
Navn BISS 1 BISS 2 BISS 3

Forever Spellbound First Fighter Tamoanchan Izel Blå Mandag´s Budvar
Navn BISS JR 1 BISS JR 2

Tamoanchan Izel Acito Ares De La Garde
du Nord

Navn BISS V 1 BISS V 2 BISS V 3
Blå Mandag´s Budvar Sheldobchi Mr. Barnaby Xibalba´s Papalotl

Navn BISS Oppdrett
Poulot´s Kennel
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Sak 3:
Regnskap 2024

Inntekter
Refusjon fra HS pr medlem
37 stk a 25,- /2024

925 Kr

SUM Inntekter 925 Kr

Kostnader

SUM Utlegg 0 Kr

Differanse / Resultat
(overskudd)

925 Kr

Balanse
Inngående balanse fra konto utskrift pr 01.01.24 5762,44 Kr
Inngående balanse fra kontoutskrift per 31.12.2024 6687,44 Kr
Differanse, pluss/minus (lik resultat minus renter) 925 Kr

Saldo på rasens konto pr 31.12.2024 6687,44 Kr

Beholdning
Div raseutstyr 300,00 Kr
Rosetter til overs fra
spesialen 5 stk

742,50 Kr

Kommentar til økonomien 2024 av raseutvalget:
- Det er ikke vært aktivitet på kontoen, foruten refusjonen fra HS.
- Beholdning av materielle verdier er ikke kjent, da vi ikke har fått opplysninger om dette. Det
er derfor ikke lagt inn som eiendeler i regnskapet for 2024.
- Loddsalg på spesialen: På grunn av manglende tilgang til rasens konto og manglende
informasjon om konto nummer blir beløpet overført nå og kommer med på regnskapet i 2025,
dette er godkjent av HS.
- Utgifter til fotograf til rasespesialen ble ikke gjort opp i tide, dette er ordnet utenom
rasegruppens konto og blir ført inn i årets regnskap ved refusjon av utgifter til privatperson.
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Sak 4:

Aktivitetsplan
Mininytt: Arbeide mer med å oppfordre medlemmer til å

sende inn artikler og stoff, samt at raseutvalget
står for egen andel med stoff og
raserepresentantens ord.
Påminne i god tid før fristene går ut på
medlemsgruppe og medlemsside slik at
medlemmer får dette med seg.

Valpeformiddling: - Oppfordre oppdrettere til å sende inn sine kull
og planlagte kull til å publisere på rasens
hjemmeside.
- Oppnevnt person i raseutvalget skal
vidreformiddle informasjon om kull til de som tar
kontakt, evnt vidreformiddle til våre oppdrettere.

Rasespesialen: - Organisere årets rasespesial.
- Få i orden sponsorer og premier.
- Oppfordre medlemmer til å ta kontakt med
raseutvalget om de ønsker å hjelpe til, bidra på
dagen eller skaffe premier.
- Organisere hvem som har de forskjellige
oppgavene som HS krever at rasen stiller opp
med på rasespesial-helgen.

Mestvinnerlister Utregning av mestvinnerlisten:
- Valgt person i raseutvalget har i oppgave å legge
ut foreløpige resultater 1. i mai, 2. i august og den
endelige listen i løpet av første uken i Januar.
- Resultater som må sendes inn av medlemmene
selv er: Valp, Veteran, Avl og Oppdrett.
Eget skjema skal anvendes til disse, de kan du
finne inne på rasens gruppe på facebook under
“filer” eller kontakt raseutvalget på e-post.

Raseårsmøtet: Organisere og gjennomføre raseårsmøtet.

Raseutvalget er alltid tilgjengelig for kontakt på E-post: Xolo@nmhk.net

Sak 5:
Innkommende forslag:

Sak 1: Kjent status på HD og AD for standard størrelse:

Fjorårets raseårsmøte vedtok registreringskrav for HD og AD for mellom størrelse.
Vi er enige med raseutvalget, som i fjor kom med tilrådning om at et slikt registreringskrav
også bør gjelde de variantene den kan kryssparres med.
Dette tydeliggjorde også SU i sitt svar brev til raseutvalget.
Standard størrelse er eneste størrelsen uten noen form for krav til helsetester utført og dette
mener vi ikke er godt nok.

Det er hele 89 raser i NKK som har krav til kjent status på HD, ikke like mange på AD men
det er likevel like viktig. Vi vet etter å ha kontaktet flere lands representanter for rasen, at vi
ikke er de første eller eneste som har patella, HD og AD som krav til kjent status. Sist pratet
vi med Tyskland, som nok er det landet som er strengest i øyeblikket og de har krav til status
på HD og AD på mellom og standard, mens mini har patella. Selv rasens hjemland, Mexico
har sine helsekrav for å i det hele tatt få oppnå sitt championat i hjemlandet. (ex. standard
størrelse må ha utført HD røntgen for å få sitt championat)

mailto:Xolo@nmhk.net
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Vi mener at når vi innfører ett krav til en størrelse, så kan vi ikke samtidig ha en annen
størrelse uten krav. Alle størrelsesvarianter av rasen vår bør ha sine respektive krav til kjent
status innen helse.

Vi vil minne om at "krav til kjent status" betyr at en i prinsipp kan avle på alle grader (så lenge
det ikke strider med den grad NKK har satt opp i det etiske regelverket) hunden måtte pådra
seg av resultat, men det skal være kjent FØR avl finner sted. Dette er et lite inngripende tiltak
som sikrer god kunnskap til status, som igjen fremmer helsen til fremtidige avkom av våres
flotte rase og valpekjøpere
Selvsagt finnes det flere andre helsetester ute i dag som kunne vært like aktuelle å
undersøke for rasen, men per nå er det viktig å starte ett sted med å sette ett basis krav til
alle 3 størrelsene om kjent status slik at alle som ønsker å registrere valper må igjennom det
leddet med helsekontroll.

Helt til sist så vil vi trekke frem at SU i sitt tilsvar til raseutvalget skrev at de var veldig
fornøyde med at vi ønsker å ta rasens helse på alvor og at ett slikt krav må gjelde begge
størrelsesvarianter og da må det være eneste riktige avgjørelse å ta nå i år.

Forslag til vedtak: Vedtatt registreringskrav til mellomvarianten anno forrige årsmøte (2024),
må også gjelde standardvarianten.
HD og AD skal ha kjent status i Dogweb før avl på Standard størrelse.

Raseutvalgets kommentar til sak 1 - HD og AD på stadard størrelse:
Raseutvalget ser positiviteten med helsetester på rasen, vi ser foreslagstillers problemstilling
men ønsker å møte foreslagstiller på veien med å endre ordlyden i raseklubbens veiledninger
for avl fra “anbefalninger” til “krav til kjent status” som ett tiltak istedenfor ett krav til NKK.

Sak 2: Forslag - Endre tekst i vedtekter for avl i raseklubben:
Raseutvalget foreslår endring i ordlyden i raseklubbens veiledninger for avl fra “anbefalninger”
og til “Krav til kjent status”. Det vil vise utad at klubben tar et positivt standpunkt for å
fremme rasens helse for fremtiden.

Sak 3: Forslag - Pelset og naken Xolotzcuintle blir delt på utstilling
Hei,
Det finnes mange raser som er delt inn i “ulike raser” på grunn av hårlag. farger, struktur mm,
på utstillinger.
Dette trenger ikke utdypes noe mer da de fleste kjenner godt til dette.
I den forbinnelse vil det være helt naturlig å dele Xoloitzcuintle inn i “to raser”, naken og
pelset. Dette vil igjen føre til at denne flotte rasen, på en mye bedre måte, får vist seg frem
både som pelset og naken på utstilling.
Forslag til vedtak: Foreslår at pelset- og naken Xoloitzcuintle blir delt på utstilling.

Raseutvalgets kommentar til sak 2 - Deling av hårlag på utstilling:
Raseutvalget støtter ikke forslaget, da vi ser det slik at det er viktigere å utdanne dommere til
å ta gode valg og heller da at vi i raseutvalget derfor må jobbe hurtigere med å få på plass
ett godt rase-dommerkompendie som kan utdanne og støtte dommere til å se kvaliteten på
de forskjellige hårlagene samtidig også se rasen i sin helhet.
Oppdeling av hårlag gjøres heller ikke i rasens hjemland, vi ser derfor ikke hensikten med å
overprøve hva som gjøres der, da det er de som bestemmer over rasestandarden.
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Sak 6:
Valg

Verv Navn Periode Foreslått av
Raserepresentant Stine Snekkerhaugen 2 år På valg
Raserepresentant Gyda Thorvaldsen 2 år NY Hovedstyret

Vara Raserepresentant Gyda Thorvaldsen 2 år Tar ikke gjenvalg i
dette vervet - Er ikke
på valg.

Vara Raserepresentant Kim Larsen 1 år NY Hovedstyret

Medlem Raseutvalg Simone B. Vermeulen 2 år På valg
Medlem Raseutvalg Hanne Engebretsen 2 år NY Berte Mørland

Vara Medlem
Raseutvalg

Kim Larsen 1 år På Valg
Tar ikke gjenvalg i
dette vervet.

Vara Medlem
Raseutvalg

Berte Mørland 1 år NY Hanne Engebretsen

Kommentar:
Sittende raserepresentant har ikke svart på henvendelser fra rasegruppens medlemmer eller
NMHK Hovedstyre siste halvdel av 2024 og i 2025. Det antas dermed at hun har trukket seg
fra sitt lederverv. Vara Raserepresentant har derfor akseptert å gå inn på valg for dette vervet
og for å ivareta kontinuitet velges ny vararaserepresentant for 1 år.
NMHK Hovedstyret har gått inn som valgkomité og dette er deres innstilling. Det er ikke
kommet inn motkandidater til årets valg.

Medlemmer som har betalt kontigenten for det år årsmøtet avholdes og har vært
medlem siden 31.12 forrige medlemsår har stemmerett på raseårsmøtet valg. Med
medlem forstås kun person med gyldig medlemskap i NMHK.

Valget er gjennomført på forhånd digitalt med Easyquest. Det er stemt via personlig
link tilsendt på e-post til medlemmer med gyldig medlemskap. Det er ikke mulig å
stemme på personvalget på årsmøtet. HS representant er ansvarlig for Easyquest
personvalget og henter ut resultatet på dette når det er klart.

Påmelding til raseårsmøtet sendes til xolo@nmhk.net senest søndag
09.03.2025

Vel møtt alle sammen!
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